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EKONOMI 

Under år 2020 pågår fortfarande en del kanalisation samt blåsning av fiber. Dessutom jobbar 

lantmätaren med att få igenom ledningsrätt för vår kanalisation. Vi har fått den sista delen innan 

slutredovisningen av bidragen utbetalda, resterande kommer först när projektet är klart och godkänd 

av Jordbruksverket, storleksordningen 3,3 miljoner kr. Därför får vi nu under våren 2020 en 

likviditetsbrist. Vi påpekade saken på vår extrastämma i höstas, att de extra 5 000 kr skulle täcka 

kostnaderna men att vi såg fortfarande en likviditetsbrist under sista delen av projektet. 

Föreningen har värden överstigande 30 miljoner kr i balansräkningen så vi är definitivt inte på 

obestånd. Vi har dock för låg likviditet fram till dess att vi får den slutgiltiga utbetalningen av bidrag, 

dvs för lite pengar i kassan. 

Vi har av den anledningen frågat Stenungssunds kommun om de kan borga för ett lån på 2,5 miljoner 

kr. 

Likviditetsbrist kommer inte förekomma efter att projektet är klart. Föreningen har tillräckligt med 

intäkter för att täcka avskrivningarna under ett normalår. Eftersom fibernätet är betalt blir 

avskrivningarna endast en bokföringsteknisk åtgärd, inga pengar lämnar bankkontot. Likviditeten 

kommer därför öka med avskrivningsbeloppet varje år, storleksordningen 1,4 miljoner kr. Därför 

kommer det inte vara likviditetsbrist efter att projektet är stängt. 

Prognos av LIKVIDITETEN januari 2020 till december 2021 

 

Här vill vi låna 2,5 miljoner kr. Här betalar vi ut ersättning för markintrång (1 miljon kr) samtidigt som 

vi har en del inkomster. 

Juni 2021 betalas bidragen för slutredovisning ut samtidigt som förskottet på 1 miljon kr och lånet på 

2,5 miljoner kr betalas tillbaka. 
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